



SEKTIONSMÖTE 16/1 2020

Närvarande: Annelie Knutsson, Berith Dahlgren och Emelie Höglander

Föregående möte

Annelie rapporterar vad som sades på senaste styrelsemötet.

Spölandscupen

Vi behöver boka upp vagnar, bänkar osv. inför Spölandscupen. Datumet är inte helt spikat men Emelie preliminärbookar både 14,15,16 och den 21,22,23 augusti.

Annelie kollar med förbundet när sista datum för cupstillstånd är.

Berith bokar ett möte med cupkunniga för att få input kring att köra en tvådagars-cup i samband med Spölandscupen.

Norsjöcupen

A-laget är anmälda till cup i inomhusfotboll i Norsjö den 29/2.

Träningsstider

A-laget har uttryckt att dom vill ha fler träningsstider. Emelie kollar med lokalbokningen om vilka möjligheter som finns.

Stipendiater

Vi diskuterar vilka vi tycker ska nomineras till Folke Åströms stipendium, Gustaf Forsgrens stipendium samt ICA's ungdomsledarstipendium och skriver under mötet nomineringar till samtliga stipendium.

Annelie påminner om stipendierna i sociala medier.

Fler i sektionen

Vi behöver bli fler i sektionen och kommer överens om att vi ska kontakta två personer var som känns passande innan nästa möte som vi ska bjuda in till att vara med.

Anmälan till seriespel

P-jun är nu anmälda till seriespel samt DMet.

Annelie anmäler även Senior och F-ung till seriespel.

Resterande lag anmäls efter ledarträffen i mars.

Ledare till fotbollsskolan

Vi behöver höra av oss om att vi vill ha sommarjobbare till fotbollsskolan i sommar, ca 12 st.

Emelie kollar upp vem som är ansvarig och pratar med denne.

Wifi och projektor

Vi skulle önska få installerat en projektor och ett wifi på IP inför alla sammankomster som hålls under vår/sommar då det var en stor utmaning förra året få ihop det hela.

Emelie kollar upp möjligheten till detta.

Locker Room Talk

Vi vill påbörja ett arbete med Locker Room Talk till våren. Locker Room Talk är en organisation som utbildar killar i åldern 10-14 år i jämställdhet och schyssta attityder.

Vi hoppas kunna utbilda några åldersgrupper i detta.

Annelie kontaktar dem och ser över möjligheten.

Tränare

Vi behöver en till tränare och en lagledare till A-laget.

Vi spårar på lämpliga kandidater och Berith ringer dessa.

Goole Drive

Annelie skapar en dokumentmapp på driven där vi kan samla alla våra dokument så dom är tillgängliga för hela sektionen, såväl protokoll som arbetsdokument.

Physical Literacy

Vi har tillsammans med innebandyn och volleybollen erbjudit våra ledare en utbildning i Movement Preparation under januari och detta är något vi hoppas kunna jobba vidare med under våren.

Annelie kontaktar Fredrik Holmgren (SISU), Tobba Nordström (VFF) och Tom Englén (Change the game) för att fundera över hur vi tar nästa steg inom detta.

Sektionsdag

Vi pratar om att styra upp en sektionsdag där vi avslutar med middag för att försöka beta av en hel del punkter inför kommande säsong, bl.a. vilka aktiviteter vi ska göra i år, planera ledarträffen, fördela alla föreningsjobb, verksamhetsberättelse. Annelie fixar detta.

Klädprovning

Vi ska kontakta Intersport och höra om dom kan ta med klädstegen och komma hit så kanske vi kan erbjuda beställning via dom på plats. Berith ringer Intersport.

Nästa möte?

Vi träffas kl.15.30 och kör en halvdag den 24/1.